
Er is geen onderzoek waaruit blijkt dat 5G veilig is voor onze gezondheid. 
Alvorens gemeenten te verplichten mee te werken aan implementatie van het 5G netwerk, 
is het noodzakelijk eerst de biologische effecten te onderzoeken. 
Volgens het voorzorgsbeginsel dient het bewezen onschadelijk te zijn. 
Er is al heel veel wetenschappelijk onderzoek gedaan naar straling van bv 2, 3 en 4G, 
waaruit al duidelijk gezondheidsrisico's zijn gebleken. 
Voldoende aanleiding om met het 5G netwerk voorzichtig te zijn teneinde welzijn en 
gezondheid van de bevolking te beschermen.
Ik kan mijzelf niet beschermen tegen de keuzes van de buurman en de voorzieningen in 
de openbare ruimte. 
Voor die bescherming dient de overheid verantwoordelijkheid te nemen. 
Dat vraagt om zorgvuldigheid, zeker daar waar grootte twijfel bestaat over de veiligheid 
van deze nieuwe ontwikkelingen in de telecom-sector.
 


